
Zápisnica
z rokovania Obecného zastupiteľstva v Likavke dňa 13. 12. 2013

Starosta obce                                         Ing. Marián Javorka
Hlavný kontrolór obce                          Mgr. Janka Pavlíková
Prednosta  OcÚ v Likavke                    Ing.arch.Iveta Hatalová - ospravedlnená
Prítomní poslanci OZ:  Mgr. Peter Brtko, Ing. Peter Klačko, Mgr. Vladimír Klopta, Igor 
Marton, JUDr. Jaromír Pavlík ( od 18.50 hod.), Jozef Peniak, Ing. Dušan Štefaničiak, Ing. 
Michal Švento, Mgr. Iveta Žerebáková ( od 16.45 hod.)
Prizvaní: Mgr. Irena Marošová – ref. OcÚ, Stanislava Halušková, Barbora Grajciarová

Program rokovania:
 1. Otvorenie zasadnutia obecného zastupiteľstva, voľba návrhovej komisie, určenie 
    zapisovateľa a overovateľov zápisnice a schválenie programu zasadnutia obecného
    zastupiteľstva.      
 2. Kontrola uznesení.
 3. Návrh Všeobecne záväzného nariadenia Obce Likavka č. 3/2013, ktorým sa mení VZN č.   
     11/2012 o miestnych daniach a miestnom poplatku za komunálne odpady a drobné 
      stavebné odpady.
 4. Návrh Všeobecne záväzného nariadenia Obce Likavka č.  4/2013 o určení dotácie na           
     prevádzku a mzdy na dieťa materskej školy a dieťa školského zariadenia na rok 2014.
 5. Návrh Všeobecne záväzného nariadenia Obce Likavka č.  5/2013, ktorým sa určuje 
     školský obvod pre školu, ktorej zriaďovateľom je Obec Likavka.
 6. Prenájom priestorov v Základnej škole s materskou školou Likavka.
 7. Dotácie z rozpočtu obce.
 8. Poskytnutie finančných prostriedkov na záujmové vzdelávanie na rok 2014.
 9. Rozpočet obce na roky 2014-2016.
10.Plán kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra na I. polrok 2014.
11.Správa o výsledkoch kontroly za obdobie od 1.10.2013 do 1.12.2013.
12. Informácie starostu obce.
13. Interpelácie poslancov.
14. Diskusia.
15. Záver.
K bodu  č.1:  Rokovanie  OZ  otvoril  a  viedol  starosta  obce  Ing.  Marián  Javorka.  Privítal 
prítomných a konštatoval, že rokovanie OZ v 6. volebnom období bolo riadne a včas zvolané 
v zmysle § 13 odst.  4/ písm.a ) zákona SNR č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení 
neskorších zmien a doplnkov, že je uznášania schopné, nakoľko je prítomná nadpolovičná 
väčšina poslancov OZ a taktiež 3/5 – nová väčšina poslancov, ktorá je potrebná na schválenie 
VZN . Starosta obce navrhol Ing. Michala Šventu za predsedu návrhovej komisie a Mgr. Petra 
Brtku a Ing. Dušana Štefaničiaka za členov návrhovej komisie. Starosta obce otvoril diskusiu 
k predloženému návrhu. Bez diskusie.
OZ prijalo uznesenie č. 83/2013 a). Hlasovanie: 7-0-0
Starosta obce navrhol za zapisovateľku Mgr. Irenu Marošovú – ref. OcÚ a za overovateľov 
zápisnice   Mgr.  Vladimíra Kloptu a p.  Jozefa Peniaka.  Starosta obce otvoril  diskusiu.  Bez 
diskusie. 
OZ prijalo uznesenie č. 83/2013 b). Hlasovanie: 7-0-0
Starosta obce otvoril diskusiu k programu rokovania. 
Starosta obce navrhol doplniť  do programu rokovania nový bod  „Udelenie ceny starostu 
obce“, ako bod č. 9. 
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Doplnený program rokovania bude nasledovný:
1. Otvorenie zasadnutia obecného zastupiteľstva, voľba návrhovej komisie, určenie 
    zapisovateľa a overovateľov zápisnice a schválenie programu zasadnutia obecného
    zastupiteľstva.      
 2. Kontrola uznesení.
 3. Návrh Všeobecne záväzného nariadenia Obce Likavka č. 3/2013, ktorým sa mení VZN č.   
     11/2012 o miestnych daniach a miestnom poplatku za komunálne odpady a drobné 
      stavebné odpady.
 4. Návrh Všeobecne záväzného nariadenia Obce Likavka č.  4/2013 o určení dotácie na           
     prevádzku a mzdy na dieťa materskej školy a dieťa školského zariadenia na rok 2014.
 5. Návrh Všeobecne záväzného nariadenia Obce Likavka č.  5/2013, ktorým sa určuje 
     školský obvod pre školu, ktorej zriaďovateľom je Obec Likavka.
 6. Prenájom priestorov v Základnej škole s materskou školou Likavka.
 7. Dotácie z rozpočtu obce.
 8. Poskytnutie finančných prostriedkov na záujmové vzdelávanie na rok 2014.
 9. Udelenie ceny starostu obce.
10. Rozpočet obce na roky 2014-2016.
11.Plán kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra na I. polrok 2014.
12.Správa o výsledkoch kontroly za obdobie od 1.10.2013 do 1.12.2013.
13. Informácie starostu obce.
14. Interpelácie poslancov.
15. Diskusia.
16. Záver.
OZ prijalo uznesenie č. 83/2013 c). Hlasovanie: 7-0-0

K bodu č. 2: Kontrola uznesení.
Kontrolu uznesení zo zasadnutí OZ  vykonala hlavná kontrolórka obce. 
Bez diskusie.
OZ prijalo uznesenie č. 84/2013. Hlasovanie: 8-0-0

K bodu č. 3: Návrh Všeobecne záväzného nariadenia Obce Likavka č. 3/2013, ktorým sa 
mení  VZN  č.11/2012  o     miestnych  daniach  a     miestnom  poplatku  za  komunálne  odpady   
a     drobné  stavebné  odpady.   Predkladateľ:  starosta  obce  zdôvodnil  zvýšenie  poplatku  za 
komunálne odpady a drobné stavebné odpady neustálym zvyšovaním PHM a poplatkov za 
uloženie odpadov na skládkach, ale najmä s ohľadom na skutočnosť na finančné prostriedky, 
ktoré získa obec od občanov z poplatkov,  ktoré nepokrývajú  náklady na zber  a likvidáciu 
komunálnych odpadov a drobných stavebných odpadov. Návrh na zvýšenie je hodnota 0,03 
€/na  1  osobu  a deň  (v  roku  2013  bola  suma  poplatku  0,028  €/  na  1  osobu  a deň),  čo 
predstavuje  medziročne  zvýšenie  sadzby  poplatku  o 7,14  %.  Predpis  výšky  poplatku  na 
základe evidencie poplatníkov predstavuje v roku 2013 sumu 28.381,68 €. Náklady na zber 
a likvidáciu  komunálnych  odpadov  a drobných  stavebných  odpadov  vrátane  separovaných 
zložiek odpadov predstavujú k 30.11.2013 sumu 48.678,–€.
Diskusia:  Ing.  Švento  vyjadril  súhlas  s postupným  zvyšovaním  poplatkov  a porovnával 
poplatky v okolitých obciach, ale zároveň poukázal na hľadanie nových možností znižovania 
odpadu formou recyklácie, aby sa Obec zapojila do aktuálnych výziev na separáciu odpadov 
a podporovať edukačné aktivity v environmentálnej výchove detí v škole.
Starosta -  v obci v tomto roku bolo umiestnených 27 nových veľkokapacitných kontajnerov, 
ktoré boli získané z Recyklačného fondu prostredníctvom Združenia separovaného zberu Lipt. 
Sliače. V nasledujúcom období budeme žiadať 9 kontajnerov.
Mgr. Klopta za finančnú komisiu odporúča návrh schváliť.
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P.  Marton  s návrhom  nesúhlasí  nakoľko  v tomto  volebnom  období  sa  uvedené  poplatky 
zvyšovali už dvakrát.
OZ neprijalo uznesenie č. 85/2013. Hlasovanie: 3-5-0

K bodu č. 4: Návrh Všeobecne záväzného nariadenia Obce Likavka č.  3/2013 o     určení   
dotácie na  prevádzku a     mzdy na dieťa materskej školy a     dieťa školského zariadenia na rok   
2014. Predkladateľ: starosta obce.
Diskusia: Ing. Švento informoval, že na  príprave VZN spolupracoval s  riaditeľom školy 
Mgr. Birtusom a vedúcou školského úradu Mgr. Babicovou. VZN je koncipované na princípe, 
aby finančné prostriedky určené pre zariadenia zabezpečili ich bezproblémový chod.
OZ prijalo uznesenie č. 86/2013 . Hlasovanie: 8-0-0
   
K bodu č. 5: Návrh Všeobecne záväzného nariadenia Obce Likavka č.  5/2013, ktorým sa 
určuje školský obvod pre školu, ktorej zriaďovateľom je Obec Likavka.   Predkladateľ: 
starosta obce.
Diskusia: Ing. Švento vysvetlil, že týmto  VZN sa určuje školský obvod pre základnú školu, 
ktorej zriaďovateľom je Obec Likavka a zároveň zabezpečenie povinnej školskej dochádzky 
pre každé dieťa z určeného školského obvodu. 
OZ prijalo uznesenie č. 87/2013 . Hlasovanie: 8-0-0

K bodu  č.  6: Prenájom  priestorov  v     Základnej  škole  s     materskou  školou  Likavka.   
Predkladateľ:  starosta  obce informoval,  že  na návrh riaditeľa ZŠ s MŠ Likavka na nájom 
nebytových  priestorov  na  rok  2014  predkladá  na  schválenie  žiadosti  ôsmich  subjektov: 
Súkromná základná umelecká škola Jánoš Ružomberok, TJ Slávia Ružomberok, OZ Meteníci 
Likavka, p. Miroslav Bažík Likavka, p. Peter Švichký Likavka, p. Šimon Maliňák Martinček,
Mgr. Viera Bakošová, p. Branislav Fajta Likavka .
Diskusia:  Mgr.  Pavlíková uviedla,  že zmluvy pripravuje  riaditeľ  ZŠ s MŠ Likavka podľa 
Zásad hospodárenia s majetkom obce Likavka a v zmluvách bude uvádzané obdobie nájmu 
rok 2014, nie školský rok.
OZ prijalo uznesenie č. 88/2013. Hlasovanie: 8-0-0
OZ prijalo uznesenie č. 89/2013. Hlasovanie: 8-0-0
OZ prijalo uznesenie č. 90/2013. Hlasovanie: 8-0-0
OZ prijalo uznesenie č. 91/2013. Hlasovanie: 8-0-0
OZ prijalo uznesenie č. 92/2013. Hlasovanie: 8-0-0
OZ prijalo uznesenie č. 93/2013. Hlasovanie: 8-0-0
OZ prijalo uznesenie č. 94/2013. Hlasovanie: 8-0-0
OZ prijalo uznesenie č. 95/2013. Hlasovanie: 8-0-0

K bodu č. 7: Dotácie z     rozpočtu obce.  
Predkladateľ: starosta obce oboznámil prítomných, že v termíne bolo doručených päť žiadostí, 
Obecný  športový  klub  Likavka,  Dedinská  folklórna  skupina  Likava,  Klub  nadšencov 
amatérskej cyklistiky, eRko – Hnutie kresťanských spoločenstiev detí – OC Ružomberok, OZ 
Meteníci,  jedna žiadosť bola doručená po termíne, Stolnotenisový oddiel pri OŠK. 
Diskusia:  Starosta  obce  uviedol,  že  OŠK predložil  dve  žiadosti,  ale  príspevok  môže  byť 
poskytnutý len jednému subjektu.
P. Marton konštatoval,  že stolnotenisovému oddielu nebol príspevok od OŠK v roku 2013 
vyplatený v plnej výške a z toho dôvodu  dotáciu žiadajú samostatne.
Ing. Švento  v tejto súvislosti odporučil v zmluve viazať finančné prostriedky účelovo a určiť 
ich príjemcu.
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Ing.  Štefaničiak  konštatoval,  že  obecné zastupiteľstvo  nemôže riešiť  dôvody nevyplatenia 
dotácie stolnotenisovému oddielu, túto kompetenciu má hlavný kontrolór obce.
Starosta  obce  uviedol,  že  žiadosť  Stolnotenisového  oddielu  pri  OŠK  Likavka  nebude 
predmetom schvaľovania dotácií z rozpočtu obce.
Ing.  Švento  navrhol  dotáciu  vyplácať  po  častiach  a dohliadnuť  na  vyplatenie  dotácie 
stolnotenisovému oddielu.
Mgr. Pavlíková uviedla, že vyúčtovanie dotácie za rok 2013 je za dva oddiely, čo znamená, že 
účtovníctvo nie je vedené jednotne.
Ing.  Štefaničiak  odporúča  dôslednejšie  dohliadnuť  na  čerpanie  finančných  prostriedkov, 
nakoľko  nároky  sa  neustále  zvyšujú  a dotáciu  obce  je  potrebné  prispôsobiť  súčasným 
podmienkam. Klub musí zohľadniť aj vlastné príjmy  a na financovaní sa môžu podieľať aj 
sponzori.
Ing.  Švento  konštatoval,  že  futbal  je  fenomén  každej  obce,  ale  financovanie  športu  je 
v súčasnosti  značne  ohrozené.  Vyjadril  súhlas  s Ing.  Štefaničiakom  o potrebe  využitia 
vlastných príjmov a hľadania nových zdrojov financovania. Žiadosť o dotáciu vyhodnotil ako 
príliš vysokú, ale zároveň vyjadril potrebu fungovania športu v obci. 
Poslanci  navrhli dotáciu z rozpočtu obce pre OŠK Likavka vo výške 18.000,–€.
Hlasovalo sa o návrhu 18.000,–€. Hlasovanie: 7-0-1 (Mgr. Brtko).
Dedinská folklórna skupina Likava – žiadosť  2.000,–€.
P. Marton odporúča pre DFSk sumu vo výške 1.700,– €, t.j. ako v roku 2013.
P. Peniak a Ing. Klačko navrhli žiadosť schváliť v plnej výške, nakoľko DFSk reprezentuje 
obec doma i v zahraničí. Po diskusii sa hlasovalo o návrhu 2.000,–€. Hlasovanie: 8-0-0.
Klub nadšencov amatérskej cyklistiky – žiadosť 150,–€.
Ing. Švento navrhol, aby vo všetkých zmluvách pre dotácie z rozpočtu obce, mali prijímatelia 
povinnosť prezentovať obec ako podporovateľa. Hlasovanie: 8-0-0.
eRko – Hnutie kresťanských spoločenstiev detí – OC Ružomberok – žiadosť 300,– €
P. Marton vyslovil podporu k voľnočasovým aktivitám detí a sumu odporúča schváliť.
Hlasovanie: 8-0-0.
OZ Meteníci – žiadosť 3.000,–€
Starosta obce uviedol, že činnosť klubu bola v minulom roku financovaná prostredníctvom 
CVČ ELÁN, ale v súčasnosti  sa zmenili  podmienky financovania a OZ Meteníci  na svoju 
činnosť nemá príspevok od CVČ ELÁN, z toho dôvodu žiada vyššiu dotáciu ako v roku 2013. 
Ing. Švento konštatoval, že OZ by malo hľadať aj ďalšie formy a spôsoby financovania, napr. 
cez vzdelávacie poukazy a mimoškolskú činnosť a navrhol dotáciu vo výške 2.000,–€,
P. Marton podporil tento návrh a hlasovalo sa o sume 2.000,–€. Hlasovanie: 8-0-0.
OZ prijalo uznesenie č. 96/2013, bod.1. Hlasovanie: 8-0-0
OZ prijalo uznesenie č. 96/2013, bod.2. Hlasovanie: 8-0-0
OZ prijalo uznesenie č. 96/2013, bod.3. Hlasovanie: 8-0-0
OZ prijalo uznesenie č. 96/2013, bod.4. Hlasovanie: 8-0-0
OZ prijalo uznesenie č. 96/2013, bod.5. Hlasovanie: 8-0-0

 K bodu č. 8: Poskytnutie finančných prostriedkov na záujmové vzdelávanie na rok 2014.
Starosta obce informoval o subjektoch, ktoré podali žiadosti na rok 2014: 

- Kongregácia milosrdných sestier sv. Vincenta – Satmárok;
- OZ HAPPY MOMENTS;
- Základná škola s materskou školou Likavka;
- Centrum voľného času ELÁN.

Diskusia:
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Ing. Švento uviedol, že obec v podielových daniach dostáva príspevok na 1 dieťa vo veku od 
5  do  15  rokov  približne  60,–€  ročne.  Ďalej  odporučil  v zmluvách  zaviazať  prijímateľov 
povinnosťou  uviesť  presný  názov  krúžku  a informovať  obec,  či  dieťa  skutočne  krúžok 
navštevuje.  Navrhol  príspevok  3,–€/na  žiaka/na  1  mesiac.  Susedné  obce,  ktorých  deti 
navštevujú ZŠ s MŠ Likavka by o financovanie mala žiadať Obec Likavka, nie škola. Starosta 
obce navrhol   príspevok 4,–€/na žiaka/na 1 mesiac a hlasovalo sa o tejto sume. Hlasovanie: 
8-0-0.
Ing. Štefaničiak sa zaujímal o financovanie, ak dieťa navštevuje dva krúžky.
Ing. Švento uviedol, že v tom prípade by bolo vhodné prednostne príspevok  prideliť ZŠ s MŠ 
Likavka.
OZ prijalo uznesenie č. 97/2013 a). Hlasovanie: 8-0-0
OZ prijalo uznesenie č. 97/2013 b). Hlasovanie: 8-0-0
OZ prijalo uznesenie č. 97/2013 c). Hlasovanie: 8-0-0
OZ prijalo uznesenie č. 97/2013 d). Hlasovanie: 8-0-0
OZ prijalo uznesenie č. 97/2013 e). Hlasovanie: 8-0-0

K bodu č. 9: Udelenie ceny starostu obce.
Starosta  obce  privítal  Stanislavu  Haluškovú  a Barboru  Grajciarovú,  ktoré  úspešne 
reprezentovali  obec  na  súťaži  Miss  Hasička  Československo  2013 v Prahe  a odovzdal  im 
Cenu starostu obce Likavka.

K bodu č. 10: Rozpočet obce na roky 2014-2016.
Predkladateľ:  starosta  obce  navrhol  OZ  schváliť  odmenu  pre  hlavného  kontrolóra  obce 
mesačnú odmenu vo výške 30 % z mesačného platu za mesiace december 2013 a január 2014, 
za aktívnu spoluprácu pri tvorbe podkladov pre OZ.
Bez diskusie.
OZ prijalo uznesenie č. 98/2013. Hlasovanie: 8-0-0
JUDr. Pavlík prišiel do rokovacej miestnosti o 18.50 hod.
Starosta  obce  ďalej  informoval  o  plánovaných  príjmoch  a výdavkoch  obecného  rozpočtu 
a  pláne investičných aktivít na rok 2014.
Diskusia: Mgr. Klopta konštatoval,  že prebytok rozpočtu z roku 2011 - 2013 by mal  byť 
v rezerve, nakoľko OZ  o ňom nehlasovalo;
Mgr. Klopta navrhol:
Program 1 – Podprogram 1.5. – Verejné obstarávanie znížiť na 1.000,–€
Starosta  vysvetlil,  že  zo  zákona  obci  vyplýva  povinnosť  verejným  obstarávaním 
zabezpečovať  dodávku  energií,  plynu,  ďalej  v budúcom  roku  plánujeme  aktualizovať 
základné dokumenty obce, ktoré vyhotovujú autorizované firmy.

Program 1 - Podprogram 1.5 - Verejné obstarávanie

637 Služby 1000

O návrhu Mgr. Kloptu – 1.000,–€ sa hlasovalo samostatne. Hlasovanie: 6-2-1
Za:   Mgr. Klopta, p. Marton, JUDr.  Pavlík,  p. Peniak, Ing. Štefaničiak,  Mgr.  Žerebáková 
Proti: Mgr.  Brtko, Ing.  Švento; Zdržal sa: Ing. Klačko.
Program 14 – Samosprávne funkcie
Mzdy – znížiť o 10.000,–€
Odvody – znížiť o 3.495,–€

Program 14 - Podprogram 14.1 - Prvok 14.1.1 - Samosprávne funkcie

610 Mzdy 53 000

620 Odvody 19505

5



Mgr.  Klopta  ako  dôvod  zníženia  miezd   uviedol  práceneschopnosť  prednostky  obecného 
úradu.
Mgr.  Marošová  mzdová  účtovníčka  upozornila,  že  mzdové  prostriedky  na  rok  2014  sú 
napočítané  z reálnych  funkčných  platov  so  zvýšením  tarifných  platov  o  sumu 16  €   na 
zamestnanca/mesiac,  ktoré  patrí  zamestnancom  štátnej  a verejnej  služby  od  1.1.2014, 
s minimálnou  rezervou  a zníženie  mzdových  prostriedkov  z dôvodu   práceneschopnosti 
prednostky označila za neetické. 
Starosta obce dôrazne vyjadril nesúhlas s predloženým návrhom.
O návrhu Mgr. Kloptu  sa hlasovalo samostatne. Hlasovanie: 6-3-0
Za:   Mgr. Klopta, p. Marton, JUDr.  Pavlík,  p. Peniak, Ing. Štefaničiak,  Mgr.  Žerebáková 
Proti: Mgr.  Brtko, Ing.  Švento, Ing. Klačko; Zdržal sa: nikto.
Mgr.  Klopta  sa  pýtal  na   výstavbu  chodníka  z  frézovaného  asfaltu  aj  s  obrubníkom  od 
parkoviska na ul. Pod hradom po rodinný dom č.1058 a na rekonštrukciu asfaltového povrchu 
a výstavbu chodníka na  ul. J.Bellu a D. Kráľovenskej.
Starosta odpovedal, že  chodník sa na ul. J. Bellu a D.Kráľovenskej neplánuje, nakoľko nie sú 
vysporiadané vlastnícke práva a občania neprejavili záujem o výstavbu chodníka, plánujeme 
len asfaltový povrch a chodník k rodinným domom po súp. č. 1058 na rok 2014.
JUDr. Pavlík uviedol, že chodník na spomínaných uliciach je dôležitý z hľadiska vstupu do 
obce a Mgr. Žerebáková odporučila, že je potrebné osloviť občanov.
Mgr.  Klopta  navrhol,  že  komunikáciu  J.  Bellu  a D.  Kráľovenskej  je  potrebné  riešiť 
komplexne a na základe rozpočtu na danú investičnú akciu sa výdavky v obecnom rozpočte 
nastavia. 
Návrh: Program 7 Rekonštrukcia asfaltového povrchu ul . J. Bellu a D. Kráľovenskej

Program 7 - Podprogram 7.6 - Rekonštrukcia asfaltového povrchu ul. J. Bellu a 
D. Kráľovenskej

630 Tovary a služby 0

O návrhu Mgr. Kloptu  sa hlasovalo samostatne. Hlasovanie: 8-0-1
Za:   Mgr. Brtko, Ing. Klačko, Mgr. Klopta, p. Marton, JUDr.  Pavlík,  p. Peniak, Ing. 
Štefaničiak,  Mgr.  Žerebáková; Proti: nikto; Zdržal sa: Ing. Švento.
Návrh: Program 10 – Prevádzka športového areálu
Služby – znížiť na 2.000,–€

Program 10 - Podprogram 10.1 - Prvok 10.1.1 - Prevádzka športového areálu

637 Služby 2000

O návrhu Mgr. Kloptu  sa hlasovalo samostatne.Hlasovanie: 9-0-0
Za:   Mgr. Brtko, Ing. Klačko, Mgr. Klopta, p. Marton, JUDr.  Pavlík,  p. Peniak, Ing. 
Štefaničiak,  Ing. Švento, Mgr.  Žerebáková; Proti: nikto; Zdržal sa: nikto.
Mgr. Klopta a JUDr. Pavlík navrhli:
Program 10 - Memoriál vdp. Kornela Brtku - 1.000,–€

Program 10 - Podprogram 10.1 - Prvok 10.1.3 - Memoriál vdp. Kornela Brtku

630 Tovary a služby 1000

Hlasovanie: 9-0-0
Za:   Mgr. Brtko, Ing. Klačko, Mgr. Klopta, p. Marton, JUDr.  Pavlík,  p. Peniak, Ing. 
Štefaničiak,  Ing. Švento, Mgr.  Žerebáková; Proti: nikto; Zdržal sa: nikto.
Starosta obce navrhol:
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Program 10 – Cykloturistika „ Okolo Liptova“ – 0,–€, nakoľko Klubu nadšencov amatérskej 
cyklistiky bola odsúhlasená dotácia.

Program 10 - Podprogram 10.1 – Prvok 10.1.3 – Cykloturistika „ Okolo Liptova“

630 Tovary a služby 0

Hlasovanie: 9-0-0
Za:   Mgr. Brtko, Ing. Klačko, Mgr. Klopta, p. Marton, JUDr.  Pavlík,  p. Peniak, Ing. 
Štefaničiak,  Ing. Švento, Mgr.  Žerebáková; Proti: nikto; Zdržal sa: nikto.
Program 10  –  Podpora  športových  klubov  –  20.150,–  €,  t.j.  skutočná  odsúhlasená  suma 
v dotáciách.

Program 10 - Podprogram 10.2 - Podpora športových klubov

642 Transféry jednotlivcovi a nezisk. práv. osobám 20150

Mgr. Klopta navrhol úpravy v Programe 11 nasledovne:
Sadenie májov – znížiť na sumu 250,–€
Deň matiek – znížiť na sumu 200,–€
Jubilanti – znížiť na sumu 2.200,–€
Adventné trhy – znížiť na sumu 400,–€
Rozlúčka s letom – znížiť na sumu 800,–€

Program 11 - Podprogram 11.3 - Prvok 11.3.2 - Sadenie májov

630 Tovary a služby 250

Program 11 - Podprogram 11.3 - Prvok 11.3.3 - Deň matiek

630 Tovary a služby 200
                        Program 11 - Podprogram 11.3 - Prvok 11.3.5 - 
Jubilanti

630 Tovary a služby 2 200

Program 11 - Podprogram 11.3 - Prvok 11.3.7 - Adventné trhy

630 Tovary a služby 400

                        Program 11 - Podprogram 11.3 - Prvok 11.3.10 - Rozlúčka s letom

630 Tovary a služby 800

Hlasovanie: 9-0-0
Za:   Mgr. Brtko, Ing. Klačko, Mgr. Klopta, p. Marton, JUDr.  Pavlík,  p. Peniak, Ing. 
Štefaničiak,  Ing. Švento, Mgr.  Žerebáková ; Proti: nikto; Zdržal sa: nikto.
v Programe 4 – Monografia obce Likavka prerozdeliť sume 3.000,–€ nasledovne:

Program 4 - Podprogram 4.2 - Prvok 4.2.4 - Monografia obce Likavka

630 služby 2250

620 odvody 750

Hlasovanie: 9-0-0
Za:   Mgr. Brtko, Ing. Klačko, Mgr. Klopta, p. Marton, JUDr.  Pavlík,  p. Peniak, Ing. 
Štefaničiak,  Ing. Švento, Mgr.  Žerebáková; Proti: nikto; Zdržal sa: nikto
Starosta  obce  navrhol  upraviť  Program 4  –  Podpora  neziskových  organizácií  na  základe 
odsúhlasených dotácií:

7



Program 4 - Podprogram 4.3-  Podpora neziskových organizácií

642 Transfery jednotlivcovi a neziskovým práv. osobám 2 300

OZ prijalo uznesenie č. 99/2013. Hlasovanie: 9-0-0

K bodu číslo 11: Plán kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra na I. polrok 2014.
Predkladateľ: Mgr. Janka Pavlíková informovala OZ o pláne kontrolnej činnosti v I. polroku 
2014, ktorý je zverejnený na úradnej tabuli obce.
Bez diskusie.
OZ prijalo uznesenie č. 100/2013. Hlasovanie : 9-0-0

K bodu č. 12: Správa o     výsledkoch kontroly za obdobie   od 1.10.2013 do 1.12.2013 
Predkladateľ: Mgr. Janka Pavlíková, hlavný kontrolór obce Likavka 
V správe  podala  informácie  o kontrolovanom  subjekte:  Obecný  úrad  Likavka,  kde  bola 
vykonaná kontrola stavu a spôsobu vymáhania všetkých pohľadávok.
Diskusia: JUDr.  Pavlík  sa  spýtal,  prečo  sa  nevymáhajú  pohľadávky  podľa  systémových 
opatrení,  ktoré  nariadil  starosta  a zároveň  predložil  návrh  opatrenia  na  odstránenie 
nedostatkov zistených kontrolou.
OZ prijalo uznesenie č. 101/2013 a). Hlasovanie: 9-0-0
OZ prijalo uznesenie č. 101/2013 b). Hlasovanie: 9-0-0

K bodu č. 13: Informácie starostu obce 
Starosta obce podal informácie o realizovaných prácach a akciách:
- verejné obstarávanie na dodávku plynu pre obecné budovy – víťaz SPP,
- 6.11.2013 podaná žiadosť na Okresný úrad – Pozemkový a lesný odbor Ružomberok na 
riešenie  hustého  zalesnenia  plôch  v tesnej  blízkosti  národnej  kultúrnej  pamiatky  –  hradu 
Likava nariadením mimoriadnej  ťažby z dôvodu veľkého rizika v prípade výskytu lesného 
požiaru,
- 11.11.2013 objednané čerpadlo do KD,
- 15.11.2013 oslavy 50. výročia vzniku Detského folklórneho súboru Likava,
- 22.11.2013 valné zhromaždenie Vodárenskej spoločnosti Ružomberok a informácie starostu 
o nových cenách za vodné a stočné,
-  23.11.2013  návšteva  obyvateľov  z družobnej  obce  Wilkowice  a prehliadka  pamiatok 
regiónu Liptov,
- 29.11.2013 valné zhromaždenie Združenia separovaného zberu Lipt. Sliače,
- Povodie Váhu Ružomberok ukončili  reguláciu potoka Likavčianka a zabezpečili  opílenie 
stromov pri PD Likavka,
- asfaltovanie ulice Za školou v spolupráci s Vodárenskou spoločnosťou Ružomberok,
- rekonštrukcia chodníka a šachty na Železničnej ulici,
- osadenie dopravného zrkadla pri farskom úrade,
- 15.12.2013 sa uskutočnia 2. vianočné trhy v KD Likavka.  
Žiadosti o finančné dotácie na rok 2014 podané od posledného obecného zastupiteľstva:
- rozšírenie knižničného fondu, 
- 95. výročie založenia ZO ZDOS Likavka – divadelný festival,
- rozšírenie kamerového systému.
Starosta  obce  informoval  o harmonograme  rokovaní  OZ  na  rok  2014  a predložil  návrh 
inventarizačných komisií a vyraďovacej a likvidačnej komisie na rok 2013.
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Diskusia:  Mgr. Brtko doplnil,  že aj Obecný hasičský zbor Likavka vypracoval 2 projekty, 
žiadosti o finančnú dotáciu na zriadenie dopravného ihriska a  materiálno technické vybavenie 
organizácie.
OZ prijalo uznesenie č. 102/2013. Hlasovanie: 9-0-0

K bodu č. 14: Interpelácie poslancov 
P. Peniak upozornil na zlé značenie prechodu pre chodcov pri autobusovej zastávke Likavka, 
hrad.
JUDr. Pavlík sa spýtal na osadenie prekážky pri rodinnom dome Stanislava Hubu na ulici 
Mikuštiakovej,  ktorú odporučil odstrániť. JUDr. Pavlík opäť pripomenul rozšíriť vozovku na 
ul. Mikuštiakovej, kde asfaltový povrch je veľmi úzky a bolo by potrebné okraj popri potoku 
spevniť frézovaným asfaltom.
Mgr. Klopta sa spýtal, či sa budú robiť dokončovacie práce na Hollého ulici,  po výstavbe 
chodníka  a  upozornil  pred  rekonštrukciou  chodníka  na  druhej  strane,  na  včasnú prípravu 
nábehov k rodinným domom a dostatočné zospádovanie chodníka.
Starosta uviedol k prácam po ukončení rekonštrukcie chodníka, že SSC vo svojom vyjadrení 
k rekonštrukcii  chodníka  dala  podmienku  –  uviesť  odvodňovací  prúžok  na  krajnici 
komunikácie do pôvodného stavu – čo bolo vykonané.
OZ prijalo uznesenie č. 103/2013. Hlasovanie 9-0-0

K bodu č.15: Diskusia.
P.Marton  žiadal  vysvetlenie  od  starostu  obce,  ako  člena  dozornej  rady  Vodárenskej 
spoločnosti Ružomberok, k dôvodom navýšenia vodného a stočného.
Starosta odpovedal že, vodárenská spoločnosť realizovala a plánuje veľké investičné akcie, 
cenu  vodného  a stočného  schvaľuje  valné  zhromaždenie  spoločnosti  a Úrad  pre  reguláciu 
sieťových odvetví (URSO) a ceny sú najnižšie na Slovensku.
Mgr. Žerebáková doplnila že, URSO navrhlo navýšenie stočného vo výške 6%,  ale VSR 
schválila len 2%.
OZ prijalo uznesenie č.104/2013. Hlasovanie 9-0-0

K bodu č. 16: Starosta obce ukončil rokovanie OZ a poďakoval prítomným za účasť.

Zapísala: Mgr. Irena Marošová, v. r.

Mgr. Vladimír Klopta, v. r.                   Ing. Marián Javorka, v. r.              Jozef Peniak, v. r.
overovateľ starosta obce           overovateľ
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